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Aanwezig: BBC , Jan Apotheker, voorzitter, Jan Grondhout, penningmeester, Dick van 

Hoeve, bestuurslid , Kitty van der Wissel, secretaris 

Aanwezig: 30 leden 

Afwezig met bericht: Laseur 2 x, Jostmeijer, De Waard 
 

1.       Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter heet iedereen welkom. De agenda wordt vastgesteld. 
 

2.       Ingekomen stukken ALV en mededelingen 

Zoals u in de Nieuwsbrief hebt kunnen lezen behoeven de volgende onderwerpen o.a. 

onze wakkere aandacht in de komende maanden: Chacha nieuwbouwplannen, 

herinrichting parkeerplaats achter Nero/Smalle Pad (op 9 februari vindt hierover 

een overleg plaats in het gemeentehuis), Parkhotel: ontwikkelingen renovatie, 

verbouw, gedeeltelijke sloop . De BBC zal u op de hoogte houden en indien nodig 

raadplegen. 

 
De voorzitter stelt in het kader van BUCH de nieuwe gebiedsregisseur Bergen, Bergen 

aan Zee, de heer Han Eshuis voor, en geeft het woord aan hem. 

 
Hoofddoel van de gebiedsregisseur zal zijn het creeeren van een faciliterende 

overheid (“de omgeving is van de mensen”),  en sociale cohesie bevorderen bij de 

vormgeving van de omgeving. De gebiedsregisseur zal de oren en ogen zijn ten 

behoeve van een goede samenwerking tussen bewoners en gemeente. 

 
3.       Goedkeuring Verslag ALV van 23.02.2016 (meegestuurd) 

Dit verslag wordt goedgekeurd. 
 

4.       Jaarverslag 2016 van de Secretaris 

Opmerking lid: (betreffende voornemen gemeente gedeeltelijke kap lindebomen om 

Ruinekerk): essentieel is dat er overeenstemming van deskundigen is over al of niet 

/c.q. hoe aanpakken bomen (kandeleren nu , later, te laat?) 
 

Het Jaarverslag wordt met dank aan de Secretaris goedgekeurd. 
 

5.       Financiele verantwoording verenigingsjaar 2016 

wordt goedgekeurd 

Jan Grondhout, penningmeester dankt de leden voor de extra contributies die zijn 

ontvangen. 

 

Vraag lid: wat is de aard van de gemaakte advieskosten? 

Antwoord penningmeester: juridische deskundigheid inwinnen bijv. bij de vraag 

hoe door de gemeente wordt omgegaan met de besluitvorming over Mooi Bergen 

2.0., m.n. de Harmonielocatie en het dorpsplein. 

Vraag lid: Met betrekking tot gemeentesubsidies voor wijkverenigingen: zou 

samenwerking van de wijkverenigingen kostenbesparend kunnen zijn? 
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Antwoord penningmeester: alleen samenwerking bij wijk-overstijgende zaken; 

vooralsnog  niet relevant. Onduidelijk wat de toekomst in deze brengt. 

Opmerking penningmeester: het subsidiebedrag is iets hoger geworden: BBC moet 

zelf de website bekostigen. 

 
6.       Verslag Kascommissie 

De Kascommissie is helaas afwezig, met excuus. Het verslag zal bij de eerstvolgende 

Nieuwsbrief bijgesloten worden. 
 

7.       Vaststelling begroting 2017 

De subsidie bestaat uit een vast subsidie-deel (organisatiekosten voor de vereniging) 

en een apart subsidie-deel, het zgn. Wijkbudget ter verbetering van de wijk (vorig 

jaar de bijdrage aan de tuin bij het Dorpshuis). In 2016 is geen gebruik gemaakt van 

dit 2e deel: het bleek prematuur om iets te beslissen ( bijv. verfraaiing openbare 

ruimte Plein, Wifi in het dorp, speelelementen). 

Han Eshuis merkt op dat een andere systematiek gehanteerd gaat worden met als 

doel meer zelfbeschikking te stimuleren. Tussentijdse verantwoording is niet meer 

nodig. 

De begroting wordt goedgekeurd. 
 

8.       Vacante bestuursfunctie 

De voorzitter wijst erop dat het bestuur van BBC zeer gaarne een 5e (liefst 

vrouwelijke, in het kader van de broodnodige balans) bestuurslid zou willen 

verwelkomen. 

BBC hoopt van harte dat op korte termijn een kandidaat zal verschijnen. ‘Hoort zegt 

het voort!’ 

 
9.       Vacatures Kascommissie i.v.m. uitbreiding met 2 reserve leden 

Gerard Doek stelt zich beschikbaar. Er blijft nog 1 vacature. 
 

10.     Website 

Het blijkt dat de nieuwe website actief beheer behoeft. Ook hier zou de BBC 

ondersteuning willen vragen? Wie, oh wie? 
 

11.     Mooi Bergen 2.0, hoe verder 

Ondanks vele initiatieven en uitspraken ten gunste van ‘In Harmonie’ door bewoners, 

ondernemers en ‘Bergen Totaal’ etc. Is op de Raadsvergadering van 15 december j.l. 

met 12 tegen 10 ten gunste van ‘De 7 Dorpelingen’ gekozen. Gezien het verloop 

hiervan valt te verwachten dat er nog de nodige procedures zullen volgen. (zie ook 

tekst in de Nieuwsbrief en het verslag van de Secretaris). 

 

 

Hoe nu verder volgens BBC ? 

Er zal in ieder geval een nieuw bestemmingsplan voor de Harmonielocatie moeten 

komen. Op grond van de inspraakverordening   gemeente Bergen 2006, zal het 

voorontwerp van dit bestemmingsplan ter inzage worden overgelegd. Vervolgens is er 

4 weken de tijd om een zienswijze in te dienen. 

Vervolgens wordt het ontwerpbestemmingsplan  ter inzage overgelegd en is er 6 

weken de tijd om zienswijzen in te dienen. 

De gemeenteraad neemt vervolgens een besluit over het bestemmingsplan en ligt 6 

weken ter inzage. Belangstellenden die een zienswijze hebben ingediend kunnen 

vervolgens beroep instellen bij de afdeling bestuursrechtspraak bij de Raad van State. 

 
 

 

 

 

 



 

 

 

Echter Eric van Hout, strategisch projectleider Ruimtelijke ontwikkeling BUCH, 

reageerde op bovenstaande dat alleen een ontwerp-bestemmingsplan  ter inzage 

komt. De reden daarvoor is dat de basis van dit bestemmingsplan is gelegen in een 

gedetailleerde structuurvisie. En op deze structuurvisie is reeds eerder de 

Inspraakverordening van toepassing verklaard. 

BBC gaat daarover het College benaderen of deze procedure correct is. 
 

In de Agenda heeft BBC een viertal mogelijke scenario’s van actie van de BBC aan 

de leden overgelegd, (hetgeen zeer gewaardeerd werd door een aantal leden). 

Uitkomst werd: in 1e instantie : scenario 3 (BBC neemt deel aan inspraak, dient een 

zienswijze in, maar voert geen verdere procedures. 

In 2e instantie, indien noodzakelijk geacht, : scenario 2 (BBC faciliteert en 

coördineert alleen belanghebbende leden bij het indienen van zienswijzen en 

eventuele vervolgprocedures bij de Raad van State. 

 
Onderwerpen van gesprek waren vervolgens: 

-    De kwaliteit van de relatie tussen bestuur en leden alsmede de kwaliteit van 

de communicatie tussen bestuur en leden zijn van het grootste belang. Op deze 

wijze kan een helder gemeenschappelijk standpunt ingenomen worden, kunnen 

heldere gemeenschappelijke prioriteiten gekozen worden en de gewenste stappen 

ondernomen worden. ( Jan Grondhout: ‘Leden bepalen wat er gebeurt’.) 

-    De vraag van leden om verloop en resultaten van gesprekken met partijen 

vast te leggen en indien relevant met de leden te delen. BBC zal hierop toezien. 

-    Het verzoek van leden om scherp te blijven en ook scherper in de gaten te 

houden hoe serieus BBC door de gemeente genomen wordt als partij. Waar staat 

de BBC en haar leden op de participatieladder?  Han Eshuis voegt hieraan toe dat 

hij de verantwoordelijke is die er voor waakt dat alle partijen scherp blijven. Het 

is beider verantwoordelijkheid om alert te blijven. 

 

12.     Rondvraag 
 

Vraag lid: Gaarne wijkplan en wijkschouw op website plaatsen. 

Voorstel lid: maak een wijkplan voor de komende 5 jaar, samen met de 

gebiedsregisseur. Belangrijk is dat bekend wordt welke status dit plan zal hebben. 

Opmerking lid: herinrichting Merelhof succesvol, maar het Kerkepad is nog steeds 

slecht. BBC gaat contact opnemen met de gemeente hierover. 
 

 

De voorzitter van de BBC sluit de vergadering en nodigt uit voor een 

afsluitend drankje. 
 

Bergen, 8 februari 2017 

 


